
Møde mellem Lokalråd Ribe Midt, Lokalråd Ribe Syd og Lokalråd Ribe Nord 

den 12/1 2017 

 
Afbud fra Søren Mulvad, Frode, og Tine. Ingen tilbagemelding fra lokalråd RibeNord 
 
Til mødet med Vej og park. 
 
Når vi sender punkter ind til mødet vil vi samtidigt opfordre til, at vi får referat umiddelbart efter 
mødet, samt at den tid hvor kommunen fortæller om projekter i andre områder af Esbjerg 
kommune minimeres.  
 
Det er nødvendigt at forberede området på Nationalpark turisme og på turisme i forbindelse med 
Vadehavscenteret 

- Renovering af broen ved Øster Vedsted Vej 42 
- Vejbelægning i Vester Vedsted skal forbedres 
- Cykelsti strækningen Ø. Vedsted – V. Vedsted/Vadehavscentret (Sdr Farup Vej) 
- Handicaptoilet på Degnetoften 
- Handicapvenlige ramper ved kammerslusen 

 
Andre punkter: 
By forskønnelse omkring Spandet 

- Spandet byskilt rettes op 
- Der arbejdes på et pænere indkig fra Toftlundvej, udgravning af en lille sø (projektet 

bliver fremført også på mødet med økonomiudvalget) 
- Mulighed for fibernet 

 
Bløde trafikanter omkring Ribe Fritidscenter, samt på Rosen Alle. 
Grødeslåning af Mølledammen. 
 
Søren Mulvad har medsendt et ønske om fartdæmpende foranstaltning på Varmingvej ved 
Skallebæk krydset 
 
Opfølgning fra sidst møde med Vej og Park: 

- Der er afmærket en energisti fra banegården til skole for asylbørn 
- Der er bevilliget cykelsti i Egebæk 
- Parkering ved Vadehavsskolen, Egebækvej er blevet omorganiseret 

 
Referatet sendes til godkendelse ved Lokalråd Ribe Syd. 
Fællespunktet omkring forbedringer i Nationalpark Vadehavet indsendes samlet. 
 
Næste fællesmøde mandag den 13/3 klokken 18.30 
 
 


